
Zápis z 5. schůze Komise pro rozhodčí ČŽL

Datum: 24. 1. 2022
Místo konání: online hovor
Přítomni: Pavel Urban, předseda Komise pro rozhodčí 
Lenka Pešková, členka Komise pro rozhodčí 
Bohdan Fuka, člen Komise pro rozhodčí

Omluvena: Anastasiya Yaryta, členka Komise pro rozhodčí

Projednáno:
1. Termíny: Komise pro rozhodčí žádá Komisi pro ligu a lidi zodpovědné za reprezentační akce o 
doplnění (dodání) termínů a míst konání akcí pro jaro, ideálně během února. Jaro bude velmi nabité 
a rozhodčí musí počítat také se zahraničními turnaji, které se po dvou letech opět vrací do hry.

2. Nominace rozhodčích: World Lacrosse (WL) potvrdil nominace českých rozhodčích na 
mistrovství světa a Světové hry. Čeká se ale na oficiální zveřejnění ze strany WL.

3. Pravidla: Komise pro rozhodčí nemá žádné konkrétní informace ze strany WL, kdy by měla být 
potvrzena nová verze pravidel v ženském lakrosu a v Sixes pro rok 2022, a v jaké podobě. Komise 
žádá o součinnost VV nebo zástupce ČLU, zda mají více informací. Zatím tedy komise počítá s tím,
že se bude hrát podle stávajících pravidel, která se v českých soutěžích hrála na podzim 2021.

4. Zhodnocení: Komise pro rozhodčí pošle na žádost VV zhodnocení roku 2021, které si komise 
odsouhlasila. Kvůli jménům (viz bod 2) není tento dokument přílohou zápisu.
Hlasování: 3-0-0

5. Rozpočet: Komise pro rozhodčí schválila svůj rozpočet pro rok 2022. Ten bude předložen na 
finančním kongresu 1. března. Komise opět připomíná, že cestu na mistrovství světa a Světové hry 
poprvé nehradí WL, ale jednotlivé národní svazy, které rozhodčí na tyto vrcholné akce posílají. Bez 
finančního pokrytí ze strany ČŽL, potažmo ČLU, neodcestují nominovaní rozhodčí do USA.
Hlasování: 3-0-0

6. Svišti: Komise pro rozhodčí bude pokračovat v projektu Svišti i na jaře. Členové Svišťů dostanou
během jara vybavení, musí se ale zavázat, že se budou dále aktivně věnovat roli rozhodčího.
Hlasování: 3-0-0

7. Zpětná vazba: Komise pro rozhodčí vyzvala na konci roku 2021 v dotazníku rozhodčí, aby 
zhodnotili uplynulý rok. S nápady na zlepšení bude komise pracovat během jara. Tyto nápady jsou 
také součástí zhodnocení pro VV (viz bod 4).

Zapsal 24. 1. 2022 Pavel Urban, předseda Komise pro rozhodčí


